

**ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE 3**

**Núm.:** 5/16  
**Caràcter:** ORDINARI  
**Data:** 12 de juliol de 2016  
**Horari:** de 19:05 h a 20:30 h  
**Lloc:** Centre Cívic Alcalde Morera

|                               |  |
|-------------------------------|--|
| <b>Hi assisteixen:</b>        |  |
| Rosa Maria Ribera Mitjavila   | Presidenta   |
| Núria Escudé Guil             | Representant Grup Municipal PSC-CP                     |
| Jordi Centelles               | Representant Grup Municipal ERC-MES                    |
| Mercè Giménez Caparrós        | Representant Grup Municipal CiU                        |
| Juan Antonio Delgado          | Representant Grup Municipal Ciutadans                  |
| Francisco Utrera              | Representant AV Guadalhorce                            |
| José Maria Mantas Jiménez     | Representant AV Can Jofresa                            |
| Manuel Àvila Lorca            | Representant AV Can Palet                              |
| Miguel Hernández Márquez      | Representant AV Torres de Can Parellada                |
| Francisco Contreras Hernández | Representant APV les Fonts                             |
| David Lèrida Orta             | Representant AV Xúquer                                 |
| Encarna Medina Barea          | Representant CS d'entitats de dones                    |
| Olga Rodríguez Tejeda         | Representant CS de consells escolars                   |
| Arturo Travesa Solsona        | Representant CS d'entitats esportives                  |
| Ramona Folch Casanova         | Representant CS d'entitats de gent gran                |
| <b>Membres excusats:</b>      |  |
| Àgata Barbany Montada         | Representant Grup Municipal PPC                        |
| Maria Nersa Sánchez Fernández | Representant AV Can Palet II                           |
| Josep Rodríguez i Montserrat  | Representant CS d'entitats d'esplais i agrup. escoltes |
| Rosa Izquierdo Rivera         | Representant CS d'entitats culturals                   |
| <b>Membres absents:</b>       |  |
| Miguel Asencio Viciano        | Representant CS d'entitats de comerciants o similars   |
| Francisco López Quesada       | Representant Grup Municipal Tec-E                      |
| Janna Colomé Nicolau          | Representant CS d'entitats socials                     |
| <b>També hi assisteixen:</b>  |  |
| Lluïsa Pérez Azcárate         | Secretària   |

Ordre del dia:

1. Aprovació de l' acta del dia 13 de juny de 2016 (reunió núm. 4/16)
2. Inversions al Districte 3
3. Informacions de Presidència
4. Precs i preguntes

Desenvolupament de la sessió

### **1. Aprovació de l' acta del dia 13 de juny de 2016 (reunió núm. 4/16)**

Obre la sessió la presidenta del Consell, la Sra. Rosa Maria Ribera, dóna les gràcies a tots els consellers per la seva presència. Pregunta als consellers si hi ha alguna esmena a fer a l'acta de l'anterior reunió.

El Sr. Manuel Àvila comenta que on diu que s'han d'esporgar els arbres de la plaça de Can Palet hauria de dir que s'han d'escapçar, perquè són molt alts. També comenta que s'ha de corregir que la zona de picnic no ha d'anar a Can Jofresa i que quan parla del camí que s'ha d'arreglar es refereix al camí vell de Sant Jaume i a la Riera de Palau.

### **2. Inversions al Districte 3**

La Sra. Rosa Maria Ribera repassa el llistat de les inversions aprovades inicialment a la darrera reunió del Consell (veure annex) i explica que s'ha demanat un pressupost per posar un mòdul on guardar els gegants però que, tècnicament no és viable instal·lar-lo al pati del Casal Cívic de Les Fonts.

S'acorda preguntar als serveis municipals si seria viable instal·lar-lo al solar que hi ha a la carretera de Rubí, a l'entrada de Les Fonts, al costat del BBVA i de la xurreria. En cas que no sigui possible, es decideix que el pressupost dels mòduls anirà a ampliar els jocs infantils del barri.

El Sr. José M. Mantas comenta si seria possible guardar-los a l'Acondicionament.

La Sra. Núria Escudé suggereix que es guardin en algun edifici on puguin estar exposats.

El Sr. Juan A. Delgado comenta si el mòdul es pot posar al costat de l'Escola Pilarín Bayés.

La Sra. Rosa M. Ribera comenta que aquest tema també es pot tractar a la Comissió Intermunicipal de Les Fonts, per tal de trobar una solució entre els dos ajuntaments.

Els consellers decideixen que les persones que seran interlocutores per tal de concretar els punts que falten de les inversions aprovades siguin els següents:

Barri de Can Palet, Sr. Manuel Àvila  
Barri de Guadalhorce, Sr. Paco Utrera  
Barri Xúquer, Sr. David Lérida  
Barri Can Jofresa, Sr. José M. Mantas  
Barri Can Parellada, Sr. Miguel Hernández  
Barri de Les Fonts, Sr. Francesc Contreras  
Picnic del Parc de Vallparadís, Sra. Olga Rodríguez

### **3. Informacions de Presidència**

La Sra. Rosa Maria Ribera explica que les prioritats polítiques i els objectius que conté el Pla de Mandat es desenvoluparan a partir de plans d'acció municipal (PAM) que s'aprovaran cada any acompanyant els respectius pressupostos. En aquests plans es concretaran les accions, programes o projectes que es portaran a terme durant aquell exercici pressupostari.

L'aprovació dels plans d'acció municipal anirà precedida d'un procés obert a la ciutadania. Aquests processos serviran de base per elaborar el pla d'acció municipal del pressupost de l'any posterior. El procés començarà al setembre pel pressupost del 2017. Per portar-lo a terme

s'organitzaran audiències públiques, durant el mes de juliol i setembre, per explicar com treballa l'Ajuntament i com s'elaboren els pressupostos i també es posarà en marxa un web.

La senyora Rosa M. Ribera comenta que cal nomenar uns representants del consell a la Comissió de seguiment del PAM. El senyor Francesc Contreras s'ofereix com a titular i el senyor Miguel Hernández com a suplent d'aquesta comissió.

La senyora Rosa M. Ribera dona resposta a la consulta de l'AV Les Torres de Can Parellada, a la reunió del consell del mes de febrer, sobre la possibilitat de modificar línies de bus i posar un bus llançadora a l'estació de FGC de Les Fonts. El Servei de Mobilitat recull la sol·licitud però comenta que no és possible fer més canvis a les línies fins que no realitzem un procés de participació que es preveu iniciar aquest any. Comenta que mantindrà informats els consellers sobre aquest punt.

El senyor Francesc Contreras comenta que el barri de Les Fonts fa una demanda similar, que arribi la línia de l'autobús al barri de Sant Pere, perquè la gent pugui anar en transport públic al CAP.

La senyora Rosa M. Ribera també dóna resposta al suggeriment de l'AV Can Palet de fer alguna actuació complementària per reduir la velocitat a la zona 30 del barri i evitar més accidents a la cruïlla del carrer Albinyana amb Ramón y Cajal. El Servei de Mobilitat està intentant que el Servei Català de Trànsit subvencioni un estudi d'ordenació d'aquest sector que permeti reduir el trànsit de pas. Comenta que mantindrà informats els consellers sobre aquest punt.

La senyora Rosa M. Ribera explica que el divendres, 15 de juliol, tindrà lloc un sorteig a l'Ajuntament de Terrassa i a l'Ajuntament de Sant Quirze, per tal d'elegir, de manera aleatòria, els 10 representants de la ciutadania de Les Fonts al Plenari de la Comissió Intermunicipal de Les Fonts.

La Sra. Rosa M. Ribera pregunta als consellers què els semblaria fer una demanda, com a Consell Municipal de Districte, a l'Ajuntament de Terrassa perquè es faci algun estudi sobre la vida del Sr. Artur Travesa, que poguéssim transcriure tot el seu coneixement. Cap conseller es manifesta en contra de la proposta.

#### **4. Precs i preguntes**

El Sr. Artur Travesa demana que s'instal·lin taules i seients al costat de la font del Marià Galí, sota el dipòsit.

El Sr. David Lèrida demana que es millori el manteniment de la zona del parc de les Percepcions del Parc de Vallparadís. Hi ha una corda d'un gronxador trencada i han posat un bar a sobre d'una de les activitats.

El Sr. Artur Travesa vol saber si pel 2017 hi haurà pressupost per fer el Camp de Futbol a Les Fonts.

El Sr. Francesc Contreras demana que se'ls enviïn els plànols d'emergències a les urbanitzacions del districte 3.

El Sr. Manuel Àvila demana que s'elimini el magatzem del Servei de Gestió de l'Espai Públic que hi ha al costat de la piscina de Vallparadís, a l'interior del Parc. També demana un nou pas de vianants a la carretera Montcada, entre els carrers Miquel Servet i Germà Joaquim.

El Sr. Francesc Utrera demana informació sobre l'empresa INDCRESA, si estan complint la normativa pel que fa les olors i els sorolls.

La Sra. Encarna Medina fa una queixa sobre la neteja al barri, demana si es poden posar cendrers a les papereres.

El Sr. Juan A. Delgado pregunta quan es netejarà el Parc de Serra de Galliners.

La Sra. Rosa M. Ribera explica que la neteja començarà a millorar perquè s'han incorporat 25 persones a Eco-Equip i a principis d'any arribarà la maquinària nova.

La Sra. Núria Escudé comenta que al carrer Eugeni Ferrer Dalmau hi ha un edifici ocupat i que les persones que hi viuen donen moltes molèsties als veïns i embruten el carrer.

La Sra. Rosa M. Ribera comenta que el servei d'Habitatge i mediació comunitària està fent intervencions a diferents punts del districte.

El Sr. Juan A. Delgado comenta que al carrer Holanda els passos de vianants que s'han pintat fa poc estan molt bé, però que els cotxes continuen passat a molta velocitat, que caldria posar un pas elevat o bandes rugoses.

El Sr. Jordi Centelles comenta que a les empreses de desballestament de l'av. Vallès hi ha gent que es posa a arreglar el cotxe molt a prop de la calçada i, a part del tema d'imatge, per seguretat haurien de fer-ho en un altre lloc.

La Sra. Rosa M. Ribera comenta que traslladarem el tema a Policia

El Sr. José M. Mantas comenta que no li sembla correcte que es demanin més intervencions a part de la llista de les inversions.

El Sr. Artur Travesa demana que es posin uns bancs al caminet que va des del carrer Gerani fins a l'estació dels FGC.

La Sra. Ramona Folch demana que es tingui en compte també la petició de posar aire condicionat al Casal de Can Parellada.

El Sr. Miguel Hernández comenta que al barri de Can Parellada hi ha una sèrie de peticions que encara no s'han resolt: tapar forats asfalt al carrer Sudan, pintar franges grogues a les zones on hi ha escales, posar pilones perquè no aparquin a la cantonada del carrer Itàlia amb Oceania. També comenta que el cap de setmana és la festa major del barri i convida a tots els consellers a assistir-hi.

El Sr. José M. Mantas pregunta si, de cara a l'any vinent, la festa del final del ramadà es celebrarà també a Can Jofresa o es farà a un altre barri.

El senyor Artur Travessa es mostra contrari a la ubicació d'un mòdul per guardar els gegants a la zona de Can Falguera, al costat del BBVA.

La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

Secretària



Lluïsa Pérez Azcárate

Presidenta



Rosa Maria Ribera Mitjavila